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§ 9   

Skollokaler i Årstadal 

Svar på skrivelse från Per Olsson (MP). 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 4 

november 2013, dnr 13-324/3103. 

 

Per Olsson (MP) har i en skrivelse till utbildningsnämnden önskat en 

jämförelse av kostnaderna för att bygga en ny skola i området 

Årstadal, där befintlig skola utökas med tillfälliga paviljonger innan 

den nya skolans färdigställande, i relation till att hyra externa lokaler i 

en närliggande byggnad.  

 

I en redovisning kan kostnaderna för år ett ställas mot varandra där de 

externt hyrda lokalerna medför en kostnad om 2 693 kr per kvm mot 

den nybyggda Årstadalsskolans cirka 2 807 kr per kvm.  

 

De externa lokalerna har inte kapacitet att fullt ut ta emot det elevantal 

som beräknas, medan den föreslagna nybyggda skolan har god 

kapacitet. Att staden investerar i en egen byggnad möjliggör också 

snabbare omställningar i det befintliga beståndet vilket försvåras med 

extern hyresvärd. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet är berett inom administrativa avdelningen. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och förklarade 

sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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Särskilt uttalande 

Per Olsson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Svaret på den skrivelse som miljöpartiet lade i nämnden innan 

sommaren hade varit bra att ha tillhanda innan besluten skulle tas i 

nämnden angående inriktningsbeslut och medgivande till de planer 

som nu genomförs för skollokaler i Årstadal. Svaret som nu ges är 

däremot utmärkt, men av det går också att läsa att alternativet med 

GE-huset inte skulle bli dyrare, vilket har sagts vid flera tillfällen 

tidigare. I kostnadskalkylen behöver vi också se till kostnaderna för 

att hyra in paviljonger, vilket inte finns med i redovisningen i ärendet.  

 

 


